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Geachte voorzitter en commissieleden, 
 
In de commissievergadering van 18 januari 2012 is de brief van GS besproken over de voortgang van 
de aanleg recreatieve vaarverbinding Erica-Ter Apel. Naar aanleiding van de discussie die ontstond 
over particulieren initiatieven rond de ontwikkeling van de vaarverbinding, heb ik toegezegd in de 
discussie over de regionale woonvisies daar aandacht voor te hebben. De opvatting van de gemeente 
daarover zou ik aan u terugkoppelen. 
 
Het afgelopen jaar is met de drie zogeheten woonregio’s gesproken over de regionale 
woningbouwafstemming.  Op 16 mei bent u over de stand van zaken op dat moment geïnformeerd. 
Intussen zijn de afstemmingsprocessen in een afrondende fase beland. Zodra de colleges van B&W 
(naar verwachting eind januari) hebben besloten, informeren wij u. Dan zal ik ook ingaan op hoe 
particuliere initiatieven in zijn algemeenheid daarin zijn meegenomen.  
 
In relatie tot de aanleg van de vaarverbinding Erica-Ter Apel en de particulieren initiatieven die daarop 
inspelen, heeft de gemeente Emmen twee kaders voor de beoordeling en afweging: Woonvisie 
Emmen 2012-2017 en Gebiedsontwikkelingsplan Erica-Ter Apel. De woonvisie is onlangs door de 
Raad vastgesteld. Voor het gebiedsontwikkelingsplan wordt in januari een Raadsvoorstel voor 
vaststelling van dat plan behandeld. 
 
In het gebiedsontwikkelingsplan heeft de gemeente als kader opgenomen dat een initiatief wordt 
gewogen op onderscheidend vermogen, kwaliteit en passendheid binnen de ruimtelijke visie en het 
(vigerende) beleid van Emmen. Woningbouw mag geen verstoring van de lokale, gemeentelijke en/of 
regionale woningmarkt tot gevolg hebben. Het gemeentebestuur hecht hier - gezien de economische 
situatie en de spanning op de woningmarkt - zwaarwegende waarde aan.  
 
In de Woonvisie heeft de gemeente voor de eigen kernen de woonopgave nader aangegeven. Voor 
de dorpen aan de vaarverbinding is in zijn algemeenheid gesteld dat er bijzondere aandacht nodig is  
voor de woningbouwmogelijkheden in het kader van de vaarverbinding. Specifiek voor de jachthaven 
bij Nieuw-Amsterdam/Veenoord is gezegd dat woningbouw bij de jachthaven een bijzonder en 
aanvullend woonmilieu moet betreffen dat niet concurrerend is voor de bestaande milieus. Het mag 
evenwel niet leiden tot leegstand of verpaupering in het centrumgebied en leegstand in de huursector. 
 
In de commissievergadering heb ik gezegd dat het primair de afweging is van de gemeente hoe met 
particuliere initiatieven om te gaan. In een recent bestuurlijk overleg heeft de gemeente duidelijk laten 
weten dat in de huidige marktsituatie prioriteit wordt gegeven aan de herstructureringsopgave in de 
dorpen en er, gelet op de beschikbaarheid voor particuliere initiatieven, er geen ruimte is voor nieuwe 
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ontwikkelingen die daarmee concurreren. Ik deel de opvatting van de gemeente en leg de prioriteit 
voor investeringen (publiek en privaat) bij de kwaliteitsverbetering van het bestaand bebouwd gebied.  
 
Hoogachtend, 


